
 

 

 
Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 2.november kl. 17.00 20.00 - spisepause vil blive indlagt under mødet. 
 
Punktet meddelelser udgå fra dagsorden, så hvis der er emner til dette punkt, skal de fremsendes som et 
kort skriftligt notat inden skolebestyrelsesmødet 

 

Forældrerepræsentanter: 

• Jette Hyldal Deichman 

• Louise Krogh - orlov 

• Rasmus Edelberg - afbud 

• Sune Wæsel - afbud 

• Susanne Nørlund Munk 

• Morten Winther 

• Ditte Handreck 

Suppleanter: 

• Julie Bek – indsuppleret for Sune 

• Janne Hansen – indsuppleret for Rasmus 

Elevrepræsentanter: 

• Liva (8. årgang)  

• Bjørn (9.årgang) 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

• Henrik Tholstrup Larsen SFO - udeblev 

• Lasse Skjerlie Gilling, lærergruppen 

Ledelsesrepræsentanter: 

• Jens Zachariasen 

• Kristian Lohmann 

• Michael Halvorsen 

• Martin Hasselgreen (konstitueret SFO-leder) 

 
 

Tidsplan 
Ca. 

Status 
& Bilag Referat – Del 1 Ansvar 

Navn 



 

 

    
 

17:00 
 

Beslutning 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Næstformanden var mødeleder i formandens fravær. 
Dagsordenen blev godkendt. 

 

 
Næstformand 

 
17:00 

 
Beslutning 

Bilag 

 
2. Godkendelse af referat 
        Referatet d. 5. oktober 2021 blev godkendt. 
 

 
 

Kristian 

 
17:05 

 

 
Drøftelse 

 

 
3. Byggeri – udearealer – genhusning 

Jens orienterede om status på byggeriet. Der er fundet hussvamp i 
tagkonstruktionen på den røde fløj, som betyder at renoveringen 
af fløjen bliver forsinket. Der afventes ny tidsplan for byggeriet. 
Det betyder også, at skemaet for 2. semester påvirkes af 
manglende faglokaler og vi forventer, at vi må forlænge vores lån 
af lokaler ude i byen. 
Der arbejdes på at fremrykke projekteringen af arbejdet med 
udearealerne. Håbet er, at man kan påbegynde arbejdet med 
udearealerne i sommeren 2022. 

 

 
Jens 

 

 
17:35          

 

 
Drøftelse 

 

 
4. Oplæg til princip vedrørende lærerkontinuitet  

Bilag medsendt. 
Kristian fremlagde det medsendte materiale, og skolebestyrelsen 
drøftede indholdet.  
Særligt handleplanen optog skolebestyrelsen, som fint indikerer, 
hvordan skoleledelsen håndterer fravær, som opstår i løbet af et 
skoleår, og som kan være med til at forventningsafstemme med 
forældregruppen.  
Lasse fremhævede fordele og ulemper ved at skifte team som 
lærer. Det kan være en fordel at arbejde med nye kollegaer og få 
ny viden. Omvendt bruges der en del energi på at etablere nye 
samarbejdsflader og rutiner.  
Det skal overvejes hvordan arbejdet organiseres, og hvad det 
giver af fordele og ulemper, hvis det nuværende princip for 
lærerskifte ifm. indskoling, mellemtrin og udskoling ændres. Vil vi 
have høj grad af specialisering eller hellere de lange relationer? 
Hvordan kan vi understøtte at organisere undervisningen så vi i 
højere grad kan fastholde medarbejderne på Ny 
Hollænderskolen? 
Det blev desuden drøftet, hvordan vikarer løser opgaven på Ny 
Hollænderskolen. Skolebestyrelsen vil gerne se den pjece som 
udleveres til vikarerne, og som beskriver skolens forventninger. 
Her kunne det være relevant, at der kom et afsnit med 
forældrenes forventninger til vikardækningen på Ny 
Hollænderskolen.  
Skolebestyrelsen kvitterede for et grundlæggende godt oplæg, 
som lagde op til gode drøftelser. 
 
Aftalt opfølgning: 
Princippet vendes i personalegruppen for feedback til 
skolebestyrelsen, og sættes på skolebestyrelsens møde til februar 

 
Kristian/Jens 

 



 

 

med henblik på godkendelse. 
Vikarpjecen sendes til drøftelse i skolebestyrelsen på kommende 
møde i december. 
Elevrådet kommer med feedback på lærerkontinuitet samt 
synspunkter ift.  to- eller tredelt skole.  
 
 

     
    

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

  
  



 

 

 
 
 

Tidsplan 
Ca. 

Status 
& Bilag Referat – Del 2 Ansvar 

Navn 
    

 
18.10 

 
Beslutning 

 
5. Kommunikation fra mødet samt punkter til dagsorden for 

kommende møder 
Det kommende møde i december (7/12) afvikles med lidt kortere 
dagsorden og afsluttes med en julefrokost. 
Vejledning til forældrene til at tilgå elevplanerne udsendes 
sammen med besked om status på byggeriet, når status kendes 
for den røde bygning. 

 
Alle 

 

 
18.20 

 
Orientering 

 
6. Eventuelt 

Kort ift. høringssvar fra skolebestyrelsen til Fremtidens Skole. 
Jette har skrevet udkast til høringssvar, som er godkendt af 
skolebestyrelsen og fremsendt til forvaltningen. 
 
Skolebestyrelsen drøftede brevet fra skolechefen vedr. 
omstillingsprojekterne på specialundervisningsområdet.  
Fra skolebestyrelsen skal en repræsentant deltage i en forældre-
referencegruppe med første møde 25. januar 2022. Det sættes på 
dagsordenen til mødet i januar. 
 
Kristian vil gerne udarbejde en handleplan/retningslinje for 
klassesammenlægninger. Sættes på dagsordenen til december 
eller januar. 
 
Meddelelser blev indsat som kort punkt 
Fortet: Bygningen er dækket af stillads, da taget skal repareres og 
murene males. Der er naboklager over larm dels fra håndværkere 
og dels fra SFO-en. Michael er i dialog med formanden for 
beboerforeningen om det gode naboskab.  
I sidste uge blev der afholdt discofest med rekordstor tilmelding. 
Ungdomsklubben har været på koloni med 30 unge til Krakow, og 
de unge klarede det flot.  
Der planlægges med flere kolonier i kommende periode. 
Der er ansat en ny pædagog på Fortet. 
 
Skole/SFO: Der er ansøgningsfrist som SFO-leder torsdag d. 4. 
november. Der har været flere interesserede forbi for at se 
SFO’en/skolen. I uge 45 er der ansættelsessamtaler. 
Der har ikke været Covid-19 tilfælde på skolen i en længere 
periode. 
SFO’en har ansat to nye pædagoger, som starter d. 1. december. 
Martin og Michael sikrer overlevering af SFO-lederstillingen til 
vedkommende, der ansættes. 
 
Lærerne: Er optaget af den politiske aftale om elevplaner, 
nationale test, uddannelsesparathedsvurderinger mm. Der er 
generelt opbakning fra lærerne til initiativerne. 
 

 

 
Alle 

 



 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Ledelsen udkast til møderække i skoleåret 
2021/2022 
 
Tirsdag d. 17. august kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. september kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. oktober kl. 17-20 
Tirsdag d. 2. november kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. december kl. 17-20 
Tirsdag d. 11. januar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. februar kl. 17-20 
Tirsdag d. 1. marts kl. 17-20 
Tirsdag d. 5. april kl. 17-20 
Tirsdag d. 3. maj kl. 17-20 
Tirsdag d. 7. juni kl. 17-20 

 
 
 

    
 
 
Styrelsesvedtægt for Frederiksberg Kommunes skolevæsen  
 
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-
02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf 

https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
https://www.frederiksberg.dk/sites/default/files/2020-02/Styrelsesvedtaegt_Frederiksberg_Kommunes_skolevaesen_2019.pdf
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